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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 3 april 2017. 

Närvarande: Mona Wilsson, Karin Mattsson, Jan Lundquist,  Kjell Kemi, Lars Hallberg, 

Karin Burman, Vivianne Edelsvärd Öberg, Gun Lindkvist. 

 

§ 49 Ordförande Mona Wilsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 50 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Vivianne Edelsvärd Öberg. 

§ 51 Styrelsen fastställer dagordningen.  

§ 52 Föregående protokoll justeras och läggs till handlingarna. 

§ 53 Mona informerar från senaste KPR-mötet.  

Boendeplan skrivs för framtida behov av bostäder för äldre. Styrelsen beslutar att läsa igenom 

kvalitetsplaner för olika äldreboenden till hösten. Styrelsen beslutar att bildandet av en 

äldregrupp tas upp i augusti för beslut. Diskussion förs att förlägga styrelsemöten på de olika 

äldreboendena i syfte att lära oss mer om deras verksamheter. Gun kollar Källbogården när 

deras ombyggnationer är klara. 

§ 54 Styrelsemöten år 2017 

Styrelsen beslutar att resten av år 2017 blir styrelsemötena kl.13.00  följande datum: 8 maj, 12 

juni, 14 augusti, 11 september, 9 oktober, 13 november, 4 december Alla gånger i 

Medborgarskolans lokaler utom 12 juni då mötet äger rum hemma hos Mona. 

§ 55 Ekonomi och medlemsutveckling 

Kassör Karin Burman informerar om budget och resultat till dags dato och hon återkommer 

med nästa redovisning efter kvartal två. Styrelsen diskuterar medlemsutvecklingen och 

ekonomin. Det konstateras att i nuläget är det svårt att avläsa exakt antal medlemmar på grund 

av det nya medlemsregisteret. Kjell tar kontakt med förbundet och får ut listor på alla 65-

åringar. Dessa används sen som underlag för utskick. Till dags dato har programkommittén 

förbrukat 6 500 kr.  

§ 56 Ansökan om bidrag från kommunen är inskickat. 

§ 57 Nya medlemmar och medlemmar som begärt utträde 

Frågan om nya medlemmar och uppföljning av de som begärt utträde återkommer på nästa 

styrelsemöte i maj.  



§ 58 Aktuellt från förbund och distrikt samt distriktsstämman 

Inga bidrag har ännu inkommit från förbundet. Det är viktigt för oss att få veta 

utbetalningsdatum. Ordförande kollar detta. Distriktsstämman var trevlig och god mat 

serverades till lunchen. Veronica Sjölin från förbundet var intressant att lyssna på. Styrelsen 

beslutar att till FO-konferensen 10/5 på Vuxenskolan i Luleå  åker Vivianne och Mona.  

§ 59 Inventarier 

Styrelsen efterlyser inventarielista. Kassören kollar detta till nästa styrelsemöte. Vi vet att vår 

förening har en dator, skrivare, bildprojektor och CD-spelare. Har föreningen mer inventarier? 

Vi ska upprätta en inventarieförteckning där det också framgår var sakerna förvaras. 

§ 60 Rapporter från möten i mars 

Till trivselkvällen 8 mars kom det lite folk men vi beslutar att prova liknande aktivitet till 

hösten igen och annonsera bättre.  

Till informationsträffen 15 mars, som handlade om resor, var det fullsatt. Presentationen av 

Resias förslag på resor hade kunnat vara bättre. Bilder som visas ska höra ihop med det som 

berättas och resans pris ska spaltas upp så det framgår vad varje aktivitet kostar. Många 

upplevde att det var alldeles för dyra resor. Vi anser att det är viktigt att planera för att blanda 

korta och långa resor i vårt utbud. 

På månadsmötet 29 mars på Stadshotellet var det fullsatt i Rotundan. Polisen höll sig inte 

riktigt till det ämne vi beställt. Det blev för lite om bedrägerier mot äldre. Vi kan ändå 

konstatera att han lyckades med att framkalla en mycket god stämning med  sitt framförande. 

§ 61 Höstens program 

Programkommittén presenterade sitt förslag till höstprogram och styrelsen diskuterade detta 

och kom med synpunkter. Programkommittén arbetar vidare med detta.  Beslut tas på 

styrelsemötet i maj och sen kopieras detta upp. Allt ska vara klart till 12 juni då vi 

tillsammans paketerar och skickar ut via post till alla medlemmar som inte har mailadress. 

Gun har fått fakta kring vilka bidrag vi erhåller från Medborgarskolan och styrelsen tar del av 

detta. Kulturrapporter ska skickas in till Medborgarskolan och det ansvarar kassören för.  

§ 62 Planering kommande möten under våren 

Till informationsmötet 12 april är Rolf Johansson vidtalad och han behöver dator och 

bildprojektor.. Gun ansvarar för att kontakta Lisa på Samvaron. Elna ansvarar för fikat. 

Kostnad 500kr som sätts in på någon förening enligt Rolfs önskan. Tolkar kommer. 

På mötet med nya och blivande medlemmar 19 april på Samvaron deltar styrelsen. Det var en 

bra lokal vid förra mötet. Gun är frånvarande. 

Månadsmöte 26 april på Kyrkcenter ansvarar Elna och Vivianne för att handla och koka 

morotssoppa med tillbehör. Monika ansvarar för att ordna Toscatårta. Vårkonsert med 



Häggsångarna och de tränar för fullt enligt Mona Lindblom.  Alla i styrelsen kommer kl.11.00 

för att ta fram bord och duka samt städa efteråt. Lars är frånvarande. 

Café 10 maj är på samvaron. Gun kontaktar Morgan så att han säkert kommer och kollar vad 

han kostar. Gun är ansvarig för att hålla i mötet och hälsa välkommen. Vivianne och Mona är 

på FO-konferens. Elna ansvarar för fika.   

Våravslutning 24 maj på Kyrkcenter. Elna kollar olika cateringfirmor. Vivianne har fixat 

mannekänger. Kläderna kommer från Hanséns och Berlins. Varje mannekäng skriver lappar 

om sina kläder och lämnar till Gun, som är konferencier.  

§ 63 Lokaler 

Styrelsen diskuterar hur vi ska lösa problemet som uppstått i och med att vi måste börja betala 

för de lokaler vi bokar på Samvaron. Karin Mattsson redogör för mötet som hon varit på med 

arbetsgruppen kring detta. Vi konstaterar att det är bekymmersamt och det innebär ökade 

kostnader för deltagarna i våra aktiviteter. Styrelsen ger Gun i uppdrag att utarbeta en 

skrivelse till Sparbanken Nord där vi ansöker om bidrag. Förslaget till skrivelse beslutas på 

mötet i maj.   

§ 64 SPF Seniorernas Föreningsguide och arbetet med den tas upp på styrelsemötet i 

augusti. 

§ 65 Övriga frågor 

Inga övriga frågor  

§ 66 Nästa styrelsemöte blir 8/5 2016 kl.13.00 i Medborgarskolans lokaler. Vivianne tar 

med sig fikarester från något möte. 

§ 67 Ordförande Mona Wilsson tackar styrelsen för visat intresse och avslutar mötet 

 

Piteå 3 april 2017 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Mona Wilsson 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Vivianne Edelsvärd Öberg 

Justerare 

 

 



 


